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Arkivsak-dok. 202007133-52 
Saksbehandler Vegard Austmo 
 
Saksgang Møtedato Utvalgssaksnr 
Hovedutvalg for veg 2019-2023 24.11.2021 8/21 
Fylkesutvalget 2019-2023 30.11.2021 58/21 
 

 
 

Spørsmå l  f ra  Tove  E iv indsen  (V)  om dyrere  
f e rgeb i l l e t te r  de r  de t  i kke  b l i r  g ra t i s fe rge  

 

Representantens spørsmål 
 
I notat fra AtB om behov for å avklare AtBs økonomiske handlingsrom etter korona, 
vedlagt sakspapirer til fylkesutvalgsmøtet 9. november, står det «Kompensasjon eller 
løsning for reduserte fergetakster: Reduserte fergetakster fra 01.07.21 forutsettes enten 
kompensert eller løst gjennom økning av fergetakstene igjen.» 
 
Dette var jeg inne på muntlig møtet, men fikk ikke avklaring.  
 
Det står i notatet: «Reduksjon i fergetakster fra 01.07.2021 medfører 41 MNOK i tapte 
inntekter for AtB på årsbasis i 2022. TrFK har mottatt signaler på 17,3 MNOK i tilskudd til 
dette fra staten i 2021 og 30 MNOK i 2022. Administrasjonene i TrFK og AtB har drøftet 
at dersom det ikke kommer økt statlig støtte, forutsettes det at fergetakstene økes slik 
at det blir en nullsum ift. varslet støtte.» 
 
I forslag til statsbudsjett fra Ap og Sp står det at man skal gi lavere fergetakster, men 
ifølge AtB vurderer de å øke takstene for sine ferger og båter, slik jeg leser teksten over. 
Jeg lurer derfor på om det nå er slik at løftet om lavere fergepriser kan bli vanskelig å 
innfri på grunn av strammere økonomi hos fylkeskommunale selskap som følge av 
korona.  
 
Mine spørsmål er: 
Må antall avganger reduseres om prisen skal ned?  
Kan takstene satt opp på grunn av krav om prisreduksjon, slik notatet fra AtB kan 
tolkes? 
 
Tove Eivindsen 
Venstre 
 


